



# WARRANTY

1-877-916-8324 info@bsecorp.com

## POLICY

### NEW

FUEL INJECTION THROTTLE BODY	Limited Lifetime
MASS AIR FLOW SENSOR	Limited Lifetime

### REMAN

A/C COMPRESSOR CONTROL MODULE	12 Month Warranty	ENGINE CONTROL MODULE PROM	12 Month Warranty
ABS CONTROL MODULE	12 Month Warranty	FUEL DISPLAY CONTROL MODULE	12 Month Warranty
ACCESSORY DRIVE BELT CONTROLLER	12 Month Warranty	FUEL INJECTION THROTTLE BODY	Limited Lifetime
ACTIVE SUSPENSION CONTROL MODULE	12 Month Warranty	HVAC CONTROL MODULE	12 Month Warranty
AIR BAG CONTROL MODULE	12 Month Warranty	HVAC PROGRAMMER	12 Month Warranty
AUTOMATIC TRANSMISSION CONTROL MODULE	12 Month Warranty	HYBRID VOLTAGE CONVERTER	12 Month Warranty
BODY CONTROL MODULE	12 Month Warranty	INFORMATION DISPLAY MODULE	12 Month Warranty
CRUISE CONTROL AMPLIFIER	12 Month Warranty	INSTRUMENT CLUSTER	12 Month Warranty
CRUISE CONTROL MODULE	12 Month Warranty	INTEGRATED CONTROL MODULE	12 Month Warranty
CRUISE CONTROL SERVO	12 Month Warranty	LIGHTING CONTROL MODULE	12 Month Warranty
DIESEL FUEL INJECTOR DRIVER MODULE	12 Month Warranty	MASS AIR FLOW SENSOR	Limited Lifetime
DRIVE MOTOR BATTERY PACK CHARGER	12 Month Warranty	POWER SUPPLY MODULE	12 Month Warranty
DRIVE MOTOR BATTERY PACK CTRL MODULE	12 Month Warranty	POWERTRAIN CONTROL MODULE	12 Month Warranty
DRIVE MOTOR INVERTER	12 Month Warranty	RELAY CONTROL MODULE	12 Month Warranty
ELECTRONIC SPARK CONTROL MODULE	12 Month Warranty	TRANSFER CASE CONTROL MODULE	12 Month Warranty
REMAN ENGINE CONTROL MODULE	12 Month Warranty	VEHICLE CONTROL MODULE	12 Month Warranty

**Limited Lifetime Warranty;** The “Warranty” is valid ONLY if you are the original purchaser of the product and may not be transferred. The “Warranty” applies to the original part as long as you own the vehicle on which the part was originally installed.

**Warranty Statement;** The warranty is extended only to the original purchaser of the application listed in the catalog and does not apply to commercial, fleet, heavy duty or off road applications. All products that are claimed to be defective must be returned for laboratory testing and technical evaluation. The company will, at its option, replace or repair any merchandise proved defective in material and/or workmanship during the warranty period. This warranty does not apply to other incidental or consequential claims for labour or replacement of other parts. The warranty does not apply to products which are altered, improperly installed, maintained or repaired or damaged by accident, negligence or mis-use. THIS WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IS IN LIEU OF ANY WARRANTY OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR OTHER WARRANTY OF QUALITY, WHETHER EXPRESSED OR IMPLIED. EXCEPT THE WARRANTY OF TITLE. ALL IMPLIED WARRANTIES ARE LIMITED TO THE DURATION OF THIS WARRANTY. THE REMEDIES SET FORTH IN THIS WARRANTY STATEMENT ARE THE ONLY REMEDIES AVAILABLE. Some states/provinces do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages or limitations on how long an implied warranty lasts, so the above exclusion or limitation may not apply. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which may vary from state to state or province to province.



**NOUVEAU**CORPS DE PAPILLON D'INJECTION DE CARBURANT  
CAPTEUR DE DÉBIT MASSIQUE D'AIRDurée de vie limitée  
Durée de vie limitée**RECONDITIONNÉ**MODULE DE COMMANDE DU COMPRESSEUR DE CLIMATISATION  
MODULE DE COMMANDE ABSGarantie de 12 mois  
Garantie de 12 moisCONTRÔLEUR DE COURROIE D'ENTRAÎNEMENT D'ACCESSOIRES  
MODULE DE COMMANDE DE SUSPENSION ACTIVEGarantie de 12 mois  
Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE D'AIRBAG

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DE TRANSMISSION AUTOMATIQUE

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DU CORPS

Garantie de 12 mois

AMPLIFICATEUR DE RÉGULATEUR DE VITESSE

Garantie de 12 mois

MODULE DE RÉGULATEUR DE VITESSE

Garantie de 12 mois

SERVO-RÉGULATEUR DE VITESSE

Garantie de 12 mois

MODULE DE PILOTE D'INJECTEUR DE CARBURANT DIESEL

Garantie de 12 mois

CHARGEUR DE BATTERIE MOTEUR D'ENTRAÎNEMENT

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DU BLOC-BATTERIE DU MOTEUR D'ENTRAÎNEMENT

Garantie de 12 mois

ONDULEUR DE MOTEUR D'ENTRAÎNEMENT

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE D'ÉTINCELLES ÉLECTRONIQUE

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE MOTEUR RÉNOVÉ

Garantie de 12 mois

PROM DU MODULE DE COMMANDE DU MOTEUR

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE D'AFFICHAGE DE CARBURANT

Garantie de 12 mois

CORPS DE PAPILLON D'INJECTION DE CARBURANT

Durée de vie limitée

MODULE DE CONTRÔLE CVC

Garantie de 12 mois

PROGRAMMEUR CVC

Garantie de 12 mois

CONVERTISSEUR DE TENSION HYBRIDE

Garantie de 12 mois

MODULE D'AFFICHAGE D'INFORMATIONS

Garantie de 12 mois

GROUPE D'INSTRUMENTS

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE INTÉGRÉ

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE D'ÉCLAIRAGE

Garantie de 12 mois

CAPTEUR DE DÉBIT MASSIQUE D'AIR

Durée de vie limitée

MODULE D'ALIMENTATION

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DU GROUPE PROPULSEUR

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DE RELAIS

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DE BOÎTE DE TRANSFERT

Garantie de 12 mois

MODULE DE COMMANDE DU VÉHICULE

Garantie de 12 mois

**Garantie à vie limitée;** La « Garantie » est valable UNIQUEMENT si vous êtes l'acheteur initial du produit et ne peut être transférée. La « Garantie » s'applique à la pièce d'origine tant que vous possédez le véhicule sur lequel la pièce a été installée à l'origine.

**Déclaration de garantie;** La garantie est étendue uniquement à l'acheteur original de l'application répertoriée dans le catalogue et ne s'applique pas aux applications commerciales, de flotte, lourdes ou hors route. Tous les produits déclarés défectueux doivent être retournés pour des tests en laboratoire et une évaluation technique. L'entreprise remplacera ou réparera, à sa discrétion, toute marchandise présentant un défaut de matériau et/ou de fabrication pendant la période de garantie. Cette garantie ne s'applique pas aux autres réclamations accessoires ou consécutives pour la main d'œuvre ou le remplacement d'autres pièces. La garantie ne s'applique pas aux produits modifiés, mal installés, entretenus ou réparés ou endommagés par accident, négligence ou mauvaise utilisation. **CETTE GARANTIE EST EXCLUSIVE ET REMPLACE TOUTE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE, D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER OU AUTRE GARANTIE DE QUALITÉ, EXPRESSE OU IMPLICITE. SAUF LA GARANTIE DE TITRE. TOUTES LES GARANTIES IMPLICITES SONT LIMITÉES À LA DURÉE DE CETTE GARANTIE. LES RECOURS ÉNONCÉS DANS CETTE DÉCLARATION DE GARANTIE SONT LES SEULS RECOURS DISPONIBLES.** Certains états/provinces n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs ou les limitations sur la durée d'une garantie implicite, de sorte que l'exclusion ou la limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques et vous pouvez également bénéficier d'autres droits qui peuvent varier d'un état à l'autre ou d'une province à l'autre.

